
Noteringar från jaktledarmötet den 3/10-15. 

Resultatet från årets älgobs redovisades av ordf. Resultatet tyder på att vi tycks ha en i stort 

sett oförändrad älgstam. Inför nästa år bör lagen få en genomgång av hur man ska bokföra 

älgobsen, bl.a. finns en viss förvirring om hur man redovisar jaktdagens längd. 

Hittills har det fällts 11 vx och 11 kalvar (jfr målet 18+18) 

Flertalet jaktlag menar att älgtillgången har varit god, iaf bättre än i fjol. 

Redovisningen och inbetalningen av avgifterna till Jimmy har fungerat bra, dock fattas 400 

och jaktledarna uppmanas att kolla upp sina inbetalningar. 

 

Betesskador: Överlag har vi mkt små betesskador, men lokalt kan det finnas stora skador, 

bl.a. Stavalund. 

En ökning av kalvavskjutningen diskuterades och frågan väcks igen vid mötet den 21/11. 

Tills vidare gäller dock den tilldelning som är gjord med ett undantag: ”Ensamkommande” 

kalvar bör fällas utanför den givna tilldelningen. 

Ev. kan vi till nästa år införa avlysningsjakt på kalv i oktober. 

Övriga frågor: Ev. kommer det in en ansökan från Lundåker (c:a 800 ha) om att få ansluta till 

Destany. 

Björnjakt: Organisationen var bra med ett 30-tal jägare anmälda och 4 björnhundsekipage. 

Tyvärr fanns inga färska björnobservationer innan jakten avlystes. 

Christer uppmanade jaktlagen att rapportera övrigt fällt vilt i slutet av mars. 

Lars Lundmark 


